
      

Αθήνα, 14/10/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

ΠΡΟΣ : Tον κο Υπουργό Δικαιοσύνης 

 Τον κο Υπουργό Εξωτερικών 

                    

 

ΘΕΜΑ : «Δικαστικές εξελίξεις στην υπόθεση Κατσίφα» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

σχεδόν δύο χρόνια μετά το θάνατο του Κωνσταντίνου Κατσίφα, η Εισαγγελία των 

Τιράνων κατέληξε στο συμπέρασμα, πως ο νεαρός ήρωας, που ήταν 

περικυκλωμένος από τους άνδρες της «Ρενέα», "...αυτοκτόνησε" για να μην 

παραδοθεί, ενώ, σύμφωνα με την τελευταία πληροφόρηση, αναμένεται η έκδοση του 

τελικού πορίσματος. Η πρωτοφανής προσπάθεια των αλβανικών αστυνομικών, 

δικαστικών και κυβερνητικών αρχών να φανεί ως αυτοκτονία η δολοφονία του 

Κωνσταντίνου Κατσίφα δεν βρίσκει, δυστυχώς, αντίδραση από τις Ελληνικές Αρχές, 

κυρίως δε από κυβερνητικούς εκπροσώπους, οι οποίοι βλέπουμε να επιτρέπουν να 

διασύρεται το όνομα του νέου Βορειοηπειρώτη. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Έχει εκδοθεί το Εισαγγελικό πόρισμα για το θάνατο του Κωνσταντίνου Κατσίφα 

από τις Αλβανικές Αρχές; 
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2. Έχει η ελληνική κυβέρνηση υποβάλει επίσημο ερώτημα/αίτημα προς απάντηση, 

σχετικά με το για ποιο λόγο δεν έχει εκδοθεί ακόμα το ως άνω πόρισμα, δύο χρόνια 

μετά το θάνατο του Κωνσταντίνου Κατσίφα; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




